

## Energetska nalepnica

LENOVO monitor L24q-35

# Lenovo



Tehnoteka je online destinacija za upoređivanje cena i karakteristika bele tehnike, potrošačke elektronike i IT uređaja kod trgovinskih lanaca i internet prodavnica u Srbiji. Naša stranica vam omogućava da istražite najnovije informacije, detaljne karakteristike i konkurentne cene proizvoda.

Posetite nas i uživajte u ekskluzivnom iskustvu pametne kupovine klikom na link:

<https://tehnoteka.rs/p/lenovo-monitor-l24q-35-akcija-cena/>

label 料号: label Part NO.:  
J40G000760891A

版本号Version NO.  
A  B  C

客户 Customer  
LENOVO

型号 Model  
L24q-35 Lot5 EEI LABEL(贴纸箱)

销向 Sales Area  
EU

安规签核Safety parts:  
Yes  No

内销中文字体要求高度1.8mm以上  
Yes  No

针对带有UL logo的标签,其厂家须在最小包装上标示UL Recognized Component Mark  公司名称,型号及 UL file no.

条码印刷:  
barcode print:  
1. 所有条码读码等级: C级及以上,客户有特殊要求除外;

### REVISION

**VERSION A**  
版本变更说明:  
Version Changed Description:

Jilly.chen  
2021-04-30

捷联电子(福建)有限公司  
TPV Electronics (Fujian) Co., Ltd.  
地址(Add): 中国福建省福清市元洪路上郑 Shangzheng, Yuanhong Road, Fuqing City, Fujian Province, China  
电话(Tel): +86-591-85285555 85285559  
传真(Fax): +86-591-85285447  
邮编(Postcode): 350301

**ENERGY LABEL (ENERG)**

60mm x 120mm

Supplier's Name: XYZ  
Model Identifier: L24q-35(A21238QL0)

Energy Consumption: 22 kWh/1000h

Dimensions: 2560 px x 1440 px (60 cm x 24")

Color Guide:

- A: C=100, M=0, Y=100, K=0
- B: C=70, M=0, Y=100, K=0
- C: C=30, M=0, Y=100, K=0
- D: C=0, M=0, Y=100, K=0
- E: C=0, M=30, Y=100, K=0
- F: C=0, M=70, Y=100, K=0
- G: C=0, M=100, Y=100, K=0

NOTE:

- 印刷如上图  
Printing as the drawing
- 尺寸:具体见上图所示(公差: +/-0.2mm)  
Dimension:as the above drawing(Tolerance:+0/-0.2mm)
- 材质: 80g铜版纸不干背胶,表面上光油,贴于纸箱上
- 颜色: 如图所示  
Color:See the drawing

5. 粘力: 将label切成25mm宽,一端粘贴于钢板上,以180°方向的力拉胶带另一端,所得拉力即为粘力。用粘力测试仪进行测试。  
Stickiness strength :Cut label into 25mm width ,one end paste on the plate , with 180 ° direction pulling the other end of the tape, the pull is stickiness strength. With stickiness strength instrument for testing.

6. 正常耐温测试: 在钢板上耐温范围为-20~100°C,在80~100°C保持8小时后不翘角,不分层,不脱落,不起泡等。  
在塑胶、纸箱上耐温范围为-20~65°C,在65°C保持8小时后不翘角,不分层,不脱落,不起泡等。  
The normal temperature test: The range of temperature on plate is -20 ~ 100 ° C . In 80 ~ 100 ° C to maintain 8 hours , the label should not be warp, delamination, frothy and so on. The range of temperature on plastic and carton is -20 ~ 65 ° C. In 65 ° C to maintain 8 hours ,the label should not be warp, delamination, frothy and so on.

7. 耐温湿度循环测试: 循环条件(贴在塑胶咬花面(PET)贴在塑胶咬花面): 温度-20~65°C,湿度30~90%,时间96小时后不翘角不分层不脱落不起泡等。  
Temperature and humidity cycle test : Cycle conditions(stick on texture(PET) , stick on texture):In temperature of -20 ~ 65 ° C and humidity of 30~90%to maintain 96 hours , the label should not be warp, delamination, frothy and so on.

8. 裁切需均匀且印刷不可有溢墨及颜色不均等不良现象  
Printing ink can not have overflow and printing color can not be uneven etc.

9. 其它测试要求详见(FQ-背胶类产品测试检验规格)

1) 根据 TPV 推行 RoHS 的有关规定,所有的原材料及辅助材料必须符合 RoHS 的有关规定

2) 所有原材料的规定物质: 如镉(Cd) 汞(Hg) 铅(Pb) 六价铬 PBB's PBDE's 及镉(Cd)+汞(Hg)+铅(Pb)+六价铬(针对随机出货的包装材料)的具体含量依据最新版 RD EMS-01<<供应商环境管理物质管控标准>>的具体限值要求执行

1)According to the rule about RoHS of TPV,All raw material and assistant material should accord with the rule of RoHS

2)All the stated substance of raw material: the actual content of Cd/Hg/Pb/Cr/PBB's/PBDE's and Cd+Hg+Pb+Cr(aim at the packing material with the product), should accord with the latest version of RD EMS-01<<The controlled standard about environment substance for supplier>>.

Ovaj dokument je originalno proizveden i objavljen od strane proizvođača, brenda Lenovo, i preuzet je sa njihove zvanične stranice. S obzirom na ovu činjenicu, Tehnoteka ističe da ne preuzima odgovornost za tačnost, celovitost ili pouzdanost informacija, podataka, mišljenja, saveta ili izjava sadržanih u ovom dokumentu.

Napominjemo da Tehnoteka nema ovlašćenje da izvrši bilo kakve izmene ili dopune na ovom dokumentu, stoga nismo odgovorni za eventualne greške, propuste ili netačnosti koje se mogu naći unutar njega. Tehnoteka ne odgovara za štetu nanесenu korisnicima pri upotrebi netačnih podataka. Ukoliko imate dodatna pitanja o proizvodu, ljubazno vas molimo da kontaktirate direktno proizvođača kako biste dobili sve detaljne informacije.

Za najnovije informacije o ceni, dostupnim akcijama i tehničkim karakteristikama proizvoda koji se pominje u ovom dokumentu, molimo posetite našu stranicu klikom na sledeći link:

<https://tehnoteka.rs/p/lenovo-monitor-l24q-35-akcija-cena/>